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Bestyrelsesmøde, søndag den 13. august 2023, kl. 11 
På Jysk Væddeløbsbane, Observatorievejen 2, 8000 Århus C (restauranten) 

 

Dagsorden 
 

1 Velkomst  
 

Velkomst ved Bente.  
Afbud Ann Stistrup og Anne Nyquist. 

2 Opdatering på ulvesagen 

 
Torben orienterede; En bestand på ca. 29 ved 
årets start. Er vokset med 20-30 i år. Der skal 
mere fokus på problemulve og muligheden for at 
eliminere dem ved angreb. Har været til flere 
møder bl. andet med miljøstyrelsen. Vi vil i DFa 
presse på for åbenhed og vedtagelse af 
vildtforvaltningsplanen.  

3 Økonomi, opgørelse 1. halvår 
 

Blev fremlagt og taget til efterretning. 

4 Orientering fra udvalgene 

 
Klima-og naturudvalg: Fokus på Pfos rapport 

og slagtefrist på 100 dage. Naturpleje folder skal 

revideres, forskningstal fra Tyskland om CO2 

udledning kan bruges i DK.  

Avls- og race udvalg: Dommerkursus midt i 

september, her vil DFa sponsere forplejning. 

Kontakt til SEGES angående priser på 

registrering og nye indekstal.  

Sundhedsudvalg: Fraværende 

Afsætningsudvalg: Vi arbejder videre på et 

fælles møde med slagtehuse, angående 

afsætning og mere ensrettet klassificering og 

notering. Vi vil gerne videre med uld gødning og 

afsætning af uld. Vi arbejder videre med vores 

kontakter.  

5 Medlemskab af Landbrug & 
Fødevarer 
 
Formandsmøde  
 

L&F tager stilling den 24. august til vores 

medlemskab. Det vil give Dansk Fåreavl mange 

fordele.  

Der inviteres til formandsmøde den 2. september 

hos Torben, hvor der bl. andet orienteres om 

medlemskab af L&F. På dagen bliver der også 

foredrag, samt udstillere.  

6 Optagelse af racer uden Kan kun optages som raceforening, når de er 
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”raceforening”  
 

stiftet og har afholdt stiftende generalforsamling 

og har skrevne vedtægter. 

7 Øremærker 
 

Allflex vil ikke sælge slagtemærker længere, 

Torben følger op på andre muligheder.  

8  
Prioritering af arbejdsopgaver 
 
Der er mange vigtige emner at 
tage fat på.  
 
Vi skal ”vælge” noget som 
forholdsvis hurtigt giver resultat 
 
Synliggørelse af foreningen 
JS marketing 
 
Infomateriale fagligt indhold 
 
Nyhedsbrev  
 

De nedsatte udvalg arbejder videre med opgaver 

indenfor deres felt. Ulvedebatten fylder meget for 

øjeblikket.  

 

Vi kan få en gratis 12 siders folder. Indholdet 

bliver præsentation af racer og foreninger, 

formændene kontaktes for bidrag. Her bliver 

gratis netadgang og 500 fysiske brochurer. 

Pjecen, Kom godt i gang med får laves i en ny 

version. Bente arbejder på sagen. 

Behov og ønsker tages op på formandsmøde 

den 2. september. 

9  
Høringer – høringssvar 
 
Vi modtager massevis af 
meddelelser om høringer, disse 
sendes i dag til formanden.  
 
Hvad gør vi i fremtiden 
 
 

Bente modtager, sorterer og sender relevant 

materiale til ansvarlige på områderne.  

10  
Næste møde 
 

Vi mødes igen mandag den 16. oktober kl. 15 til 

bestyrelsesmøde i Odense.  

Lørdag den 25. november kl. 10 til 15 mødes 

bestyrelse og udvalg til fællesmøde, også på 

Fyn. 

11  
Eventuelt 
 

Kompetencebevis kursus udbydes 28-29. 
oktober hos AMU-Center Syd i samarbejde med 
Sønderjyske fåreavlere.  

 
Referent: Karsten 


